
Zápis ze zasedání Akademického senátu DIFA JAMU dne 12. 9. 2008 
 
 
 
 
Přítomni senátoři:  prof. Nika  Brettschneiderová, Karel Hegner, Majda Lišková,  
Mgr.Sylva Talpová, PhD. Lukáš Rieger, Ondřej Novotný, Hana Charvátová,. 
Doc. Mgr. Jan Kolegar. omluvena Zdeňka Kujová. 
 
 
 
 
 
Téma jednání: hodnocení dosavadní činnosti AS. 
 
 
Po přednesení názoru na dosavadní práci AS DIFA předsedou senátu  se rozvinula široká 
diskuze, ze které vyplynulo toto usnesení: 
 
 
AS DIFA JAMU hodnotí svoji  práci za uplynulou dobu jako velmi solidní a aktivní. Aktivita 
AS se  nejvíce projevila při  přípravě a průběhu volby děkana DIFA. Zvlášť je třeba 
vyzdvihnout  mimořádně aktivní studentskou sekci AS  při přípravě voleb.  
 
Senátoři se dohodli, že se, vzhledem k nepřítomnosti senátorky Kujové k této problematice 
na některém  příštím zasedání vrátí.  
 
 
 
 
 
zapsala: Majda Lišková                                     autorizace:  doc. Mgr. Jan Kolegar 
              tajemník AS                                                               předseda AS 


